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توپ و تور

کارت زرد

 مومنی مقدم وافتخاردیگری 
برای والیبال خراسان

محمدمهدیزاده

رضامومنی مقدم مربی ارشدبین المللی والیبال خراسان 

وبازیکن اسبق تیم منتخب والیبال خراسان وتیم های  ملی 

نوجوانان، جوانان وبزرگسالان کشور وسوپراستارمربیان 

والیبال خراسان وسرمربی سـابق تیم لیگ برتری میزان 

ومربی تیم هـای پیـکان وشـهرداری ارومیـه  بازهم پرچم 

والیبال خراسان را بالا نگهداشـت وباحکم دکترداورزنی 

ریاست فدراسیون والیبال جمهوری اسلامی ایران به عنوان 

سرمربـی تیـم ملـی جوانـان معرفـی شـدو بـرای والیبال 

خراسان افتخاردیگری را به ارمغان آورد.

مومنی مقدم که درکارنامه مربیگری خوددرعرصه تیم های 

پایه ملی سابقه درخشانی در رقابت های جهانی نوجوانان 

جهان وعنـوان قهرمانی جهـان را دارامی باشـد درحالی 

ایـن بـار هدایـت ورهـبری تیـم ملـی جوانـان را برعهـده 

گرفت که درجهان به عنوان مربی سازنده وخوشفکرچهره 

شناخته شده ای اسـت ودکترداورزنی باشناخت کاملی 

که ازمربی بی حاشـیه والیبال خراسـان سراغ دارد وی را 

به این سـمت منصوب کرد .

ایـن مربـی مشـهدی وسـازنده والیبـال کشـور  بـرای 

ودرعرصه هـای  آسـیایی وجهانـی آرزوی موفقیـت با تیم 

ملـی جوانـان را داریـم.

شناگران خراسانی واردوی تیم ملی

شناگران ومربیان خراسانی به اردوی تیم ملی دعوت شدند.

نخست:کرونا هم نتوانست هنرنمایی شناگران ومربیان 

خراسانی را سدکند.

درخشش والیبال بانوان تربت حیدریه درکشور

تیم والیبال ستارگان تربت حیدریه درلیگ دسته یک خوش 

درخشیدند.

نخست:هرزمان میدان را به بانوان سپردیم سربلندبیرون آمدند.

فوتسال مشهد وشکست دیگری

درمسابقات فوتسال باشگاه های کشور دونماینده مشهد 

بازهم باختند.

نخست:وقتی مربی کارکشته وحرفه ای و فامیلی را ازدست 

دادید باید ناکام بمانید.
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افتتاح باشگاه تنیس روی میز مجد در مشهد

با توجه به درخشش تیم کاراته  بانوان 

در مسابقات کشور که توانست با کسب 

۱۱ کاپ تیمی در مسابقات کشوری به 

کارنامه افتخارات استان برگی را اضافه 

کند  پای صحبت سمیه اصغر پور مربی  

این تیم نشستیم و از کم و کیف مسابقات و 

استعداد پروری و همچنین آینده تیم های 

کاراته بانوان با وجود نامهربانی ها صحبت 

کردیم.

سمیه اصغر پور که بیش از ۱7سال 

است در این رشته فعالیت می کند 

،گفت: سال هاست در راستای نخبه 

پروری و استعداد یابی شاگردان زیادی 

را تحویل جامعه داده ام و علارغم 

ها  نشدن  حمایت  و  ها  نامهربانی 

همچنان در این سنگر برای حفظ 

ارزش های بانوان در سطح کاراته سبک 

کیوکوشین فعالیت کردم و امیدوار 

هستم مسوولان شهری نیم نگاهی 

به ورزش بانوان بیاندازند بانوانی که 

با کمترین امکانات افتخارات فراوانی 

در راستای اعتلای ورزش و تربیت 

فرزندان ورزشی گام برداشته اند  و زبان 

گویایی برای حفظ سلامتی جامعه  با 

عملکرد خود می باشند.

وی افزود: تیم کاراته سبک کیوکوشین 

کاراته استان شیهان اصغرپور  نماینده 

خراسان رضوی در مسابقات کشوری 

باکمترین نیرو وفقط از باشگاه یاسین  

مهد استعداد یابی  در میان ۱۲استان 

با تیم ۱7 نفره خود توانست  کسب۱۵ 

مدال طلاو  دونقره و پنج برنز  بعد از 

تهران به مقام نایب قهرمانی دست 

یافت و ایمان دارم در صورت حمایت 

از این تیم به قطع سکوی اول مسابقات 

از آن ما می بود تیم کاراته البرز در 

این مسابقات سوم شد. مسابقات آزاد 

سبک کیوکوشین کاراته ایران که از 

۱۵بهمن ماه به میزبانی تهران برگزار 

شد با حضور تیم هایی از استان های 

تهران؛توابع؛البرز؛خر سان رضوی؛ کردستان؛ 

لرستان؛همدان؛یزد؛زنجان و آذربایجان 

به مناسبت گرامی داشت دهه مبارک 

فجر با حضور بیش از ۵۰۰ورزشکار 

در دوبخش کاتا وکمیته  برگزار شد و 

نماینده خراسان رضوی »سمیه اصغرپور« 

موفق به کسب نایب قهرمانی این دوره 

از مسابقات شد.

نایب قهرمان بانوان خراسانی درکاراته کیوکوشین  ایران

 دعوت چهار بانوی ورزشکار خراسان رضوی 
به اردوی تیم ملی والیبال نشسته

 محمد پرهام گلستانی
 در جایگاه سوم هوپس پسران

گروه ورزش| همزمان با چهل و سومین 

سالروز گرامیداشت دهه مبارک فجر 

باشگاه فرهنگی و ورزشی تنیس روی 

میز مجد در مشهد افتتاح شد.

این مراسم با حضور گلستانی رییسهیات 

تنیس روی میز استان و هیات همراه، 

یکتا ادیبیان ملی پوش نوجوانان 

و هیات امنای مسجد برگزار شد.

گلستانی ،رییسهیات تنیس روی میز 

استان در این مراسم ضمن تبریک 

فرا رسیدن چهل و سومین سالروز 

پیروزی انقلاب اسلامی گفت: معتقدم 

هیات  بازوان  ورزشی  باشگاه های 

در ترویج و توسعه این رشته ورزشی 

هستند و به همین دلیل باشگاه هایی 

که در مشهد در چارچوب قوانین و 

دستورالعمل های فدراسیون و هیات 

حرکت می کنند مورد حمایت ما 

می باشند و از سال گذشته با تحولی 

که در تنیس روی میز استان صورت 

گرفته، سه باشگاه خصوصی فعال 

در شهر مشهد تاسیس شده است.

وی افزود: از فعالیت ها و خدمات 

مدیران باشگاهی که در راستای پویایی 

و نخبه پروری  و توجه به تنیس روی 

میز در استان حرکت می کنند حمایت 

می کنیم. در همین راستا و براساس 

تصمیمات کمیته استعدادیابی، مبنی 

بر تمرکز زدایی، بازیکنان مستعد پس از 

شناسایی به سمت باشگاه های منطقه 

زندگی خود راهنمایی خواهند شد.

گلستانی همچنین حمایت عملی 

خود را با اختصاص تعدادی پارتیشن 

به باشگاه مجد از هزینه شخصی 

نشان داد.

 محمد مجد، مدیر باشگاه فرهنگی 

و ورزشی مجد هدف از تاسیس این 

باشگاه را استعداد یابی و کمک به 

جامعه تنیس روی میز استان بیان 

کرد و گفت: با توجه به میل باطنی و 

علاقه ای که به این رشته ورزشی دارم 

و همچنین کمک به جامعه تنیس روی 

میز و پرورش استعدادهای نوجوان و 

جوانان این منطقه فضای زیر زمین 

مسجد محل را تجهیز کردم و امیدوارم 

در این راستا گام مثبتی در توسعه 

و شکوفایی این رشته ورزشی مفرح 

برداشته باشم.

شایان ذکر است فاطمه مجد بازیکن 

نوجوانان استان و دارنده مقام های 

متعدد استانی و کشوری نیز فرزند و 

شاگرد محمد مجد می باشد.

مجید خروشی

 رییسهیات جانبازان و معلولان خراسان رضوی 

از دعوت چهار بانوی ورزشکار این استان به 

اردوی تیم ملی والیبال نشسته خبر داد.

مصطفی صفایی گفت: طبق اعلام فدراسیون 

ورزشهای جانبازان و معلولان چهارمین مرحله 

اردوی تیم ملی والیبال نشسته بانوان برای 

اعزام به مسابقات پاراآسیایی هانگژو چین 

از ۲7 بهمن ماه به مدت یک هفته در تهران 

برگزار می شود.

وی افزود: در این اردو پروانه باغبانیان از 

مشهد به عنوان مربی دعوت شده است.

رییسهیات جانبازان و معلولان خراسان رضوی 

ادامه داد: معصومه زارعی، زهرا لطفی و ندا 

پنجه باشی از این استان نیز به عنوان بازیکن 

به این اردو فراخوانده شده اند.

گروه ورزش|کسب مقام سومی هوپس پسران کشور برای نخستین 

بار در تاریخچه تنیس روی میز استان رقم خورد. محمد پرهام 

گلستانی با ارایه بازی های تکنیکی پیشرفته توانست جایگاه سومی 

کشور را در عین شایستگی بدست آورد. کسب این مقام در شهر 

گراش که مهد تنیس روی میز استان فارس و کشور می باشد و با 

وجود امتیاز میزبانی بازیکنان و قهرمانان آنان را می توان نتیجه 

شگرف قلمداد کرد.
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 هشدار! اختلافات 2006 
برای تیم ملی تکرار نشود

تیم ملی فوتبال ایران مقتدرانه ترین صعود تاریخ خود را به جام 

جهانی تجربه کرده است. یوزهای ایرانی حالا دیگر نه فقط یک 

صعودکننده معمولی به جام جهانی بلکه راه یافته ای مقتدر به این 

رویداد بزرگ فوتبالی هستند و این مساله حالا همه را امیدوار کرده 

که ایران در سومین صعود پیاپی خود به جام جهانی بتواند بخت 

خود را برای راه یافتن به مرحله بعدی جام جهانی هم بیازماید. 

در این میان اما خطری تیم ملی را تهدید می کند. خطری که به 

مراتب جدی تر از هر گونه ضعف فنی یا بدنی است چرا که آن ها 

همگی قابل رفع و جبران هستند.

نسل فعلی تیم ملی را همه به اتحاد و همبستگی و رفاقت می شناسند 

و کلید موفقیت آن طی سال های اخیر را همین مساله می دانند. 

بسیاری از اهالی فن هم بر این باور هستند که اگر در یک مجموعه، 

پارامترهای فوق وجود نداشته باشد، نمی توان چندان به موفقیت 

آن دل بست چرا که تکنیک و تاکتیک و برنامه ریزی بدون روحیه 

اتحاد و دوستی عملا نمی تواند کمکی به مجموعه کند. حالا 

خطر اطراف تیم ملی احتمال از دست رفتن همین موارد است. 

مواردی که تا کنون در این تیم وجود داشته و این تیم ملی را به 

یکی از موفق ترین و البته دوست داشتنی ترین تیم های تاریخ 

فوتبال ایران بدل کرده است.

از بین رفتن اتحاد و همبستگی در تیم ملی ایران طی ماه های 

اخیر شاید از ماجرای مهدی طارمی آغاز شد و باعث شد تا او دو 

بازی تیم ملی را با نظر سرمربی از دست بدهد. مساله طارمی باید 

خیلی زودتر از این ها حل می شد اما این اتفاق نیفتاد اما پس 

از خط خوردنش از لیست، تمام تلاش های ممکن اتفاق افتاد 

تا او یک بار دیگر به تیم ملی برگردد و درنهایت هم گل صعود را 

خودش به ثمر رساند. حالا اما شبیه به اتفاقی که برای طارمی 

افتاد، این بار دارد بین دو بازیکن دیگر تیم ملی یعنی محمدحسین 

کنعانی زادگان و سیاوش یزدانی رخ می دهد. دو بازیکنی که از 

قضا در یک پست هستند و باید در تمرینات و اردوها و جلسات 

آنالیز بیشترین و بهترین ارتباط را با یکدیگر داشته باشند و باهم 

هماهنگ باشند چرا که در هر بازی ممکن است لازم شود تا این 

دو در کنار هم بازی کنند اما متاسفانه داستان های حاشیه ای 

اخیر، باعث شده تا اختلافات شدیدی بین این دو بازیکن پیش 

بیاید و در این میان تیم ملی احتمالا بیشترین آسیب را خواهد دید.

موضوع این نوشته تبیین و تحلیل جزییات این اختلاف نیست بلکه 

صحبت این است که تیم ملی جای چنین بحث ها و حاشیه هایی 

نباید باشد. تیم ملی ایران یک بار و در طول رقابت های جام جهانی 

۲۰۰۶ طعم تلخ ناهماهنگی و اختلاف را چشید و یکی از بدترین 

دوره های حضور خود در جام جهانی را با حذفی تحقیرآمیز تجربه 

کرد و حالا نباید اجازه داد تا آن خاطره تلخ یک بار دیگر تکرار شود. 

باید از آن اتفاقات و همچنین ماجرای اخیر طارمی درس گرفت 

و قبل از عمیق شدن داستان در حدی که نشود دیگر آن را جمع 

کرد، از سوی بزرگان تیم ملی مثل کریم باقری و وحید هاشمیان و 

یا حتی کاپیتان های باتجربه تیم نظیر کریم انصاری فرد و احسان 

حاج صفی دخالت هایی صورت بگیرد تا هر عاملی که می تواند 

باعث تضعیف تیم ملی شود، در نطفه خفه شود و ایران مثل همیشه 

متحد و باقدرت در مسیر قطر قدم بردارد.

 رییس  فدراسیون فوتبال این روزها 

درگیر ماجرایی شده که چند ماه قبل - 

وقتی سکان کشتی فوتبال را از دست 

مهدی تاج و رفقایش خارج کرد و بر 

صندلی ریاست فدراسیون فوتبال 

تکیه زد  حتی فکرش را هم نمی کرد 

به این زودی گریبانگیرش شود؛ رای 

عدم کفایت برای تداوم ریاست بر 

فوتبال، امروز از رگ گردن به عزیزی 

خادم نزدیک تر است.

اما چه شد که کار به اینجا کشید؟ 

اتفاق بی سابقه ای که در فدراسیون 

تحت ریاست عزیزی خادم رخ داده 

این است که اعضای هیات رییسه 

فدراسیون – که در همان روز رییس  

شدن عزیزی خادم و با رای اعضای 

هیات  کرسی های  مجمع صاحب 

رییسه شدند – بخاطر عملکردش 

شمشیر را علیه او بیرون کشیده اند و 

خواهان عزلش هستند. در واقع فارغ 

از انتقادهای بیرونی از فدراسیون 

فوتبال - که دیدن عملکرد ضعیف 

و رفتارهای عجیب آن باعثش شده 

– نقدهای درون سازمانی خواستار 

توقف کار عزیزی خادم شده است.

پاسخگویی بدون لکنت!

رییس  فدراسیون فوتبال که قرار است 

پنجشنبه در جلسه فوق العاده هیات 

رییسه فدراسیون، رو در روی اعضای 

هیات رییسه بنشیند تا درباره ادامه 

کارش به عنوان رییس  یا برکناری اش 

تصمیم گرفته شود، در نشست وبیناری 

با روسای هیات های استانی گفته 

»فوتبال اتاقی شیشه ای است که درب 

آن بر روی همه باز است و می توانند 

مواردی که مد نظرشان است را مطرح 

کنند و ما هم بی لکنت به حول و قوه 

الهی پاسخگو هستیم.«

یکی از همین ها که درون ساختمان 

شیشه ای فوتبال نشسته بود و از 

عزیزی خادم انتقاد کرد و علیه او 

سخن گفت، اکنون به حکم کمیته 

اخلاق فدراسیون فوتبال – که دست 

بر قضا آن هم غیرقانونی و یکی از 

موارد نقد علیه عزیزی خادم است – 

از فعالیت های فوتبالی محروم شده 

است؛ اتفاقی که توجه کنفدراسیون 

فوتبال آسیا را هم برانگیخته و شاید 

دردسر بزرگی برای فوتبال ایران در 

پی داشته باشد.

همین کمیته اخلاق، رسانه هایی که به 

انتقادها علیه عزیزی خادم پرداخته اند 

را هم تهدید به برخورد کرده و آن ها 

را به بی اخلاقی متهم کرده است.

شاید عزیزی خادم – که خود را رییس  

»مظلومترین فدراسیون فوتبال« می داند 

– در مطالعات و شنیده هایش پای منابر و 

مواعظ، چیزی درباره بدون لکنت سخن 

گفتن  به گوشش خورده باشد اما روشن 

است که آن زمان حواسش سر جایش 

نبوده است. آنچه گفته شده این است که 

رعایا باید بتوانند حرف و انتقاد و سخن 

خود را بدون لکنت با حاکم مطرح کنند 

و از عقوبت ترسی نداشته باشند. صد 

البته فدراسیون فوتبال، دستگاه عریض 

و طویل حکومتی نیست و رییس  هم 

مالک و حاکم بر سرنوشت مردم نیست 

که اساسا کسی بابت پرسیدن سوال 

از رییسش دچار لکنت شود اما آخرین 

باری که عزیزی خادم روبروی خبرنگاران 

نشست و پاسخگوی آن ها بود چه زمانی 

است؟ آیا تا به حال او نشست خبری 

برگزار کرده که در آن "واقعا" پاسخوی 

سوالات باشد یا همیشه متکلم وحده 

بوده و بعد از ایراد سخنرانی محل را 

ترک کرده است؟

فدراسیون ثروتمند!

عزیزی خادم می گوید فدراسیون 

بدهکار و شکست خورده ای را تحویل 

گرفته و آن را به فدراسیون موفق و 

ثروتمندی تبدیل کرده است. او در 

موفق بودن فدراسیون از تیم ملی 

فوتبال و صعودش به جام جهانی و 

تیم ملی فوتبال زنان و صعودش به 

جام ملت های آسیا مثال آورده است.

هنوز یادمان نرفته که دختران ملی پوش 

ایران از نبود امکانات کافی در اردوی 

تیم ملی گلایه داشتند و اعتراض مردان 

ملی پوش هم تا جایی پیش رفت که 

گفتند برای هر بازی لباس جدید 

ندارند باید لباس های قبلی را بشویند 

و دوباره استفاده کنند!

بله! به این ترتیب می توان ارزان ترین 

صعود به جام جهانی را رقم زد. قصد 

نداریم عملکرد تیم ملی فوتبال در 

مسابقات انتخابی جام جهانی را بی ارزش 

کنیم اما به هر حال انتقادهایی هم 

از تیم ملی وجود داشت. فرض کنیم 

که تیم ملی به جای هم گروهی با 

کره جنوبی و عراق و امارات، مجبور 

می شد برای صعود به جام جهانی با 

عربستان و استرالیا رقابت کند. آیا باز 

هم صعود تیم ملی به همین آسانی رقم 

می خورد؟ یا اینکه آیا اساسا صعودی 

رقم می خورد؟

تیم ملی به جام جهانی صعود کرد 

و حالا ۱۲ میلیون دلار به حساب 

ایران نزد فیفا واریز شده است. به 

جز این، فدراسیون فوتبال عزیزی 

خادم میلیاردها تومان هم از دولت، 

گرفت.  "وجه دستی"  اصطلاح  به 

آیا اینها به معنی ثروت آفرینی برای 

فوتبال است؟

همچنین رییس  معصوم! و البته مظلوم! 

فدراسیون فوتبال قول داده پاداش 

صعود تیم ملی به جام جهانی را – بعد از 

تمام شدن "تحریم های ظالمانه" – به 

جای خرج کردن برای مربیان خارجی 

به استان ها ببرد و آنجا هزینه کند.

عجب! پس خسارتی که فدراسیون 

فوتبال باید به مارک ویلموتس بپردازد 

قرار است از چه طریقی پرداخت شود؟ 

از طرفی آمدیم و تحریم ها ماند و برداشته 

نشد؛ تکلیف قول و قرار با روسای 

استان ها چه می شود؟ وعده درآمدزایی 

و نگاه نکردن به پاداش های فیفا – که 

در روز انتخابات فدراسیون فوتبال 

داده بودید – چه شد؟

البته شاید خوبان عالم به ایشان خبرهایی 

داده اند و قرار است اتفاق تازه و مثبتی 

در ماجرای برجام رخ دهد. اگر اینطور 

است به خوبان عالم بگویید لطفا سفر 

کوتاهی هم به پایتخت اتریش داشته 

باشند و غائله را ختم به خیر کنند!

آیا رییس فدراسیون فوتبال برکنار می شود؟

عزیزی خادم  بدون لکنت!عزیزی خادم  بدون لکنت!

 هفته هیجدهم مسابقات فوتبال لیگ 

برتر باشگاه های کشور روزپنجشنبه 

۲۹ بهمن درشرایطی دراستان های 

کشوربرگزارخواهد شد که درمسجدسلیمان 

تیم شهرخودرو مشهد تنها نماینده 

فوتبال خراسان میهمان تیم نفت 

مسجدسلیمان است. 

دراین هفته به غیر از  بازیهای حساس 

و دیدنی تیم های بالای جدول نظیر 

پرسپولیس با آلومینیوم واستقلال با ذوب 

آهن اصفهان بازهم به مانند هفته های 

گذشته تمام نگاهها به جدال تیم های 

پایین جدول است به ویژه اینکه تیم 

شهرخودرو  مشهد که درقعرجدول 

جاخوش کرده است دراین هفته راه 

دشوارتری رادر مسجدسلیمان پیش 

روی خواهدداشت با این تفاوت که پس 

ازتساوی شیرین مقابل آلومینیوم اراک 

وشکست تحقیرکننده و دورازانتظار  

مقابل مس رفسنجان بانتیجه سه بریک 

درمشهدراه سقوط اش بیشترازگذشته 

هموارترشده است نیازبه کسب امتیاز 

مقابل نفت مسجدسلیمان  دارد تا 

ازبحرانی که تمام مدیران باشگاه 

وفوتبال وورزش خراسان را فراگرفته 

است موقتاخارج شودوبتوانددربازیهای 

بعدی شانسی برای بقا درلیگ برتر داشته 

باشد. شهرخودرو  گمنام ازبازبکنان 

و کادرفنی کم تجربه خوداگرچه این 

برتر  ولیگ  استان  درداخل  روزها 

تنهاست اما به نظرمی رسد شاگردان 

سیدعباسی این فرصت را خواهندداشت 

تا دربازی مقابل نفت مسجدسلیمان 

وبا عبورازاین تیم راه فرارخودازقعر 

جدول را فراهم نمایند. شهرخودرو، 

پس ازجدال با نفت مسجدسلیمان 

دوبازی دیگررا پیش روی خواهدداشت 

که می تواند فرصت خوبی باشد تا 

شاگردان سیدعباسی شکست تلخ 

مقابل مس رفسنجان را به فراموشی 

سپرده وتوانایی خودرا به رخ حریفان 

بکشند!  ابتدا هفته نوزدهم درمشهد 

میزبان هوادارتهران و در هفته بیستم 

میهمان ذوب آهن اصفهان خواهدبود.

پدرام خسروشاهی

هفته هیجدهم فوتبال لیگ برترکشور

شهرخودرو  قعرنشین وجدال با نفت مسجدسلیمان 

خبر
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شهرزادطاهری

ارتباط نزدیکی بین مصرف 
شکر و سلامتی 

کاهش مصرف شکر در رژیم غذایی می تواند 

به کاهش خطر ابتلا به بیماری هایی چون 

بیماری قلبی دیابت نوع دو ، فشارخون بالا و 

کلسترول ، التهابات مزمن ، بیماری کبدی 

، پوسیدگی دندان کمک کند .

شکر نام های گوناگون دارد حداقل ۶۱ 

نام برای شکر تعریف شده و بدانید که هر 

کلمه ای که با پسوند OSE پایان میابد یک 

 Sucrose ، نوع شکر است ، به عنوان مثال

lactose,محصولاتی مثل انواع سس سالاد، 

شیرهای طعم دار و... تمرکز رژیم غذایی 

به غذاهای کامل و غنی مثل سبزیجات  

میوه ، مرغ ، ماهی ، آجیل و غلات ادویه ها 

را جایگزین شکر کنید مثلا برای طعم دار 

کردن قهوه از هل و دارچین استفاده کنید.

حذف شکر غیر ضروری از رژیم غذایی باعث 

کاهش وزن ، انرژی بیشتر پوست سالم و 

کاهش التهابات می شود بعد از ترک قند 

و شکر این اشتباهات را نکنید.

بسیاری از افراد نحوه ترک قند و شکر را 

نمی دانند و شروع به حذف قندهای طبیعی 

می کنند.

کنار گذاشتن میوه

میوه ها منبع عالی فیبر ، آنتی اکسیدان ، 

ویتامین ها و مواد معدنی هستند ، پس بنابراین 

مصرف میوه را محدود ولی حذف نکنید.از 

میوه خشک و یا آب میوه تازه استفاده کنید.

نوشابه ، شیرینی ، شکلات داغ و قندهای 

مصنوعی را کاهش دهید .

بدبین شدن به هر نوع قندی 

اگر می خواهید شکر را ترک کنید ، باید 

تقریبا همه چیز را کنار بگذارید و این درست 

نیست ، از قند موجود در همه غذاها نترسید 

زیرا بدن برای سلامتی به قند نیاز دارد ، 

بدن سالمی نخواهید داشت اگر غذاهای 

مقوی و مغذی که شامل ویتامین و قند ها 

طبیعی می باشد از وعده غذایی حذف کنید 

چربی ها هم حاوی قند هستند 

از آجیل ، آووکادو، روغن زیتون ، نارگیل 

و دانه های دیگر در رژیم غذایی خود 

استفاده کنید.

خالی نگه داشتن شکم بعد از کاهش قند 

و شکر باعث می شود احساس خستگی 

بدخلقی و گرسنگی را داشته باشید .

اسطوره  به والیبال نشسته  
کشور بازگشت

هادی رضایی اسطوره ورزش کشور به 

عنوان مدیر تیم های ملی والیبال نشسته 

انتخاب شد.

از سوی اسبقیان رییس  طی حکمی 

فدراسیون ورزشهای جانبازان و معلولین، 

هادی رضایی به عنوان مدیر تیم های ملی 

انتخاب و حکم وی به این شرح صادر شد:

برادر گرامی جناب آقای هادی رضایی

نظر به تعهد و تجارب ارزنده و تلاش های 

جنابعالی در رشد و توسعه والیبال نشسته، 

به موجب این حکم به عنوان “مدیر تیم های 

ملی والیبال نشسته جانبازان و معلولین 

جمهوری اسلامی ایران” منصوب می شوید.

شناسایی سویه جدید و جهش یافته تر از 
»IHU« امُیکرون« به نام«

دکترفیروزآبادی-دکترایبیوتکنولوژیمیکروبی

رییس مرکز تحقیقات ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی 

 IHU شهید بهشتی از شناسایی یک سویه جدید کرونا با نام

در فرانسه خبر داد و گفت: سازمان جهانی بهداشت فعلا این 

واریانت را به عنوان یک واریانت در دست بررسی طبقه بندی 

کرده است.

 IHU دکتر علیرضا ناجی، درباره واریانت جدیدی که با نام 

به تازگی در فرانسه شناسایی شده است، گفت: در حالی 

که جهان هنوز با گونه بسیار جهش یافته ویروس کرونا به نام 

امُیکرون دست و پنجه نرم می کند که منجر به افزایش عفونت 

کووید-۱۹ در سراسر جهان شده است، اکنون در فرانسه یک 

سویه جدید و جهش یافته تر از امُیکرون شناسایی شده است 

که واریانت IHU با نام B.۱.۶۴۰.۲ عنوان گرفته است.

وی افزود: دانشمندان فرانسوی که برای اولین بار در ۱۰ 

دسامبر واریانت IHU را شناسایی کردند، منشا آن را به کامرون 

مرتبط می دانند. در عین حال سازمان جهانی بهداشت هنوز 

آن را به عنوان یک واریانت در دست بررسی طبقه بندی کرده 

است. تاکنون حداقل ۱۲ مورد از واریانت جدید در نزدیکی 

مارسی گزارش شده است. محققان اعلام می کنند که این 

واریانت حاوی ۴۶ جهش که حتی بیشتر از امُیکرون است، 

بوده که این موضوع این واریانت را در برابر واکسن ها مقاوم تر 

و عفونت زاتر می کند. اگرچه، نوع Omicron هنوز هم سویه 

غالب در اکثر نقاط جهان است، با این حال، تهدید واریانت 

IHU به سرعت در حال افزایش است.

ناجی با بیان اینکه در مقاله ای که به تازگی در "مدریکس" 

منتشر شده، چهارده جهش با جایگزینی اسید آمینه، از 

جمله N۵۰۱Y  )که قبلا اولین بار در واریانت آلفا دیده 

شده و می تواند آن را قابل انتقال تر کند( و و E۴8۴K )که 

تصور می شود این واریانت را در برابر واکسن ها مقاوم تر 

می کند و اولین بار در واریانت بتا ثبت شده( و ۹ جهش با 

حذف اسید آمینه در پروتئین اسپایک این واریانت جدید 

شناسایی شده اند.

وی ادامه داد: به این صورت الگوی ژنوتیپ منجر به ایجاد 

یک دودمان جدید به نام B. ۱.۶۴۰.۲ شد که خواهر ژنتیکی 

دودمان قدیمی B.۱.۶۴۰ است. طبق مقاله ای که در این 

زمینه منتشر شده است،  مورد اولیه شناسایی شده از این 

واریانت، مردی کاملا واکسینه شده بود که سه روز قبل از 

اینکه دچار علائم تنفسی خفیف شود، از سفر به کامرون 

در ماه نوامبر بازگشته بود.

ناجی با تاکید براینکه واریانت های جدید همچنان در 

حال ظهور هستند، اما لزوما به این معنی نیست که آن ها 

خطرناک تر خواهند بود، گفت: آنچه یک واریانت را بیشتر 

مورد توجه قرار داده و خطرناک می کند، توانایی آن برای 

تکثیر بیشتر به دلیل تعداد جهش هایی است که نسبت به 

ویروس اصلی دارد. این واریانت زمانی تبدیل به یک واریانت 

نگران کننده می شود که نشان داده شود،   مسری تر است 

و بیشتر از ایمنی فرار می کند. بر این اساس باید دید با 

اطلاعاتی که در آینده به دست می آید این واریانت جدید 

در کدام دسته قرار می گیرد.

بنابر اعلام دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، وی تاکید 

کرد: هیچ مدرک مشخصی وجود ندارد که این واریانت از مرز 

فرانسه عبور کرده باشد، اگرچه ادعاهای تایید نشده ای وجود 

دارد مبنی بر اینکه ممکن است قبلا وارد بریتانیا شده باشد.
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پزشکی

محمدرضا گرایی یکی از عجیب ترین 

اتفاقات سال ۱۴۰۰ را رقم زد؛ کسب 

مدال طلای جهان و طلای المپیک 

توکیو در فاصله زمانی n, ماه! کار 

بزرگی که جوان شیرازی انجام داد 

به چشم اتحادیه جهانی کشتی هم 

آمد و به او لقب ققنوس را دادند. گرایی 

در مسابقات جهانی نروژ بارها عقب 

افتاد ولی هر بار با قدرت، رقبایش را 

شکست داد تا همانند ققنوس از دل 

خاکستر بلند شود. گرایی که به خاطر 

چهره خونسردش پیش از این توسط 

محمد بنا و حمید سوریان به »مرد یخی« 

شهرت پیدا کرده بود، در گفت وگو با 

همشهری از شرایطش بعد از طلای 

جهان و المپیک صحبت کرده  است.

بعد از مسابقات جهانی بالاخره 

وقت استراحت هم رسید؟

شرایط سختی بود که پایان خوشی 

داشت. کسب سهمیه المپیک، بعد از آن 

حضور در بازی های المپیک و بلافاصله 

حضور در مسابقات جهانی باعث شد 

اردوهای طولانی مدتی را پشت سر 

بگذاریم. مسیر سختی بود و فرصت 

استراحت نداشتیم. بعد از مسابقات 

جهانی چند هفته ای استراحت کردم 

و دوباره تمریناتم را از سر گرفتم. از ۱۵ 

اسفندماه هم باید در اردوی تیم ملی 

حاضر شویم تا برای مسابقات پیش 

رو آماده باشیم.

مشخص است که در چه رویدادی 

کشتی خواهی گرفت؟

نه، فعلا چیزی معلوم نیست. مسابقه 

انتخابی داریم و اول باید تلاش کنیم 

به دوبنده تیم ملی برسیم تا بعد از آن 

با صلاحدید کادر فنی در مسابقات 

حاضر شویم. کشتی، سال سخت و 

حساسی را در پیش دارد. فاصله نزدیک 

مسابقات جهانی و بازی های آسیایی 

حساسیت را بالا برده است. امیدوارم 

در هر دو مسابقه نتیجه بگیریم و باعث 

شادی دل مردم شویم.

شما سابقه حضور در بازی های 

آسیایی را داری. از تجربه ات در 

این مسابقات برایمان بگو.

بازی های آسیایی جاکارتا نخستین سال 

حضورم در رده سنی بزرگسالان بود که 

به مدال برنز رسیدم. بازی های آسیایی 

اهمیت زیادی برای کشورهای این قاره 

دارد و همه کشورها با تمام قدرت در این 

رقابت ها حاضر می شوند. در جاکارتا 

مدعیان زیادی که همه عنوان دار جهان 

و المپیک بودند در وزن من حضور 

داشتند و با یک اشتباه در یک کشتی 

شکست خوردم و به مدال برنز رسیدم. 

مسابقات جهانی صربستان و بازی های 

آسیایی در فاصله زمانی حدود یک 

هفته ای برای کشتی برگزار می شود و 

همین مساله، کار را سخت کرده است. 

امیدوارم در مرحله اول بتوانم دوبنده 

تیم ملی را به دست بیاورم و بعد از آن در 

هر مسابقه ای که شرکت کردم باعث 

شادی دل هموطنانم شوم.

گفته بودی رقبا به خوبی آنالیزت 

کرده اند. شرایط چقدر با قبل از 

المپیک تغییر کرده است؟

دقیقا همینطور است. روی کشتی ام 

کار کرده اند و این مساله در مسابقات 

جهانی نروژ کاملا مشهود بود. من هم 

در این مدت سعی کرده ام نقاط ضعفم 

را برطرف کنم و امیدوارم با کمک کادر 

فنی در مسابقات پیش رو عملکرد بهتری 

داشته باشم. دیگر هر حریفی برایم 

خطرناک است. آن ها انگیزه دارند که 

قهرمان جهان و المپیک را شکست 

دهند و من باید از عنوانم دفاع کنم.

در کشتی خیلی خونسرد هستی و 

حتی لقب مرد یخی را به شما دادند. 

هیچ کس دوست ندارد ببازد. باید با 

برنامه کار کنم تا یک جایی حریفم را 

گیر بیندازم. حالا ممکن است چندین 

تله برای حریفم بگذارم که گیر نکند 

ولی باید اینقدر این کار را تکرار کنم 

تا بتوانم کار خودم را انجام دهم. برای 

همین عجله نمی کنم و ریسکی فن 

نمی زنم. سعی می کنم با برنامه پیش 

بروم تا نتیجه مطمئن تری داشته باشم.

لقب ققنوس را بیشتر دوست داری 

یا مرد یخی را که آقای بنا و سوریان 

دادند؟

فرقی ندارد. مردم هر کدام را دوست 

داشته باشند من هم همان را دوست 

دارم. شادی مردم برایم لذتبخش است.

با ۲ طلای جهان و المپیک تاریخ سازی 

کردی. برخورد مس,ولان چطور بود؟

این چیزها توجه  به  زیاد  مسئولان 

ندارند. تا قبل از اینکه مدال المپیک 

بگیرم، می گفتند مدال المپیک بگیر 

همه چیز را درست می کنیم. حالا که 

مدال گرفتم می گویند مدال دوم را 

بگیر! حدود چهارماه از مدال طلای 

جهان و المپیک گذشته و هنوز هیچ 

اتفاقی رخ نداده است. فقط وعده وعید 

شنیده ام. این برخوردها درست نیست 

و فقط باعث سرخوردگی ورزشکاران 

می شود. ورزشکار باید آرامش ذهنی 

داشته باشد ولی من بعد از کسب مدال 

طلای المپیک و جهان هم به این آرامش 

نرسیدم و هنوز هم دغدغه آینده و شغلم را 

دارم. البته مدیرکل ورزش استان فارس به 

تازگی عوض شده و مدیرکل جدید پیگیر 

مشکلات مان است. دکتر صفرپور قول 

داده مشکلات را حل کند که امیدوارم 

این اتفاق بیفتد. از آقای دبیر هم تشکر 

می کنم که برای همه بچه ها دغدغه دارد 

و تمام تلاشش را می کند تا کشتی گیران 

امکانات خوبی داشته باشند

امیرحسین شکری درباره برگزاری 

جلسه رسیدگی به شکایت از وزارت 

ورزش بابت انتخابات فدراسیون تکواندو 

به ایسنا گفت: بنده به عنوان وکیل 

آقای حسینعلی نظری سرمربی تیم 

ملی پومسه و یکی از اعضای مجمع 

انتخاباتی فدراسیون تکواندو، علیه 

وزارت ورزش در دیوان عدالت اداری طرح 

شکایت کردم. طبق صورتجلسه امضا 

شده در مجمع انتخاباتی فدراسیون 

تکواندو، اعضای حاضر در مجمع 

۵7 نفر بودند که به استناد بند یک 

ماده ۱۵ اساسنامه فدراسیون های 

ورزشی و بند ۵ ماده ۱۳ دستورالعمل 

شرایط اختصاصی نامزدهای داری 

وثاقت نحوه ثبت نام و رای گیری، برای 

انتخاب رییس فدراسیون به نصف+۱ 

رای اعضای حاضر در مجمع نیاز 

است که با احتساب ۵7 عضو حاضر 

مجمع، فرد منتخب باید صاحب ۳۰ 

رای می شد اما متاسفانه آقای ساعی 

با کسب ۲۹ رای به عنوان رییس 

فدراسیون معرفی شد.

این وکیل دادگستری افزود: بر اساس 

قانون با توجه به اینکه آقای ساعی 

به حد نصاب تعیین شده آرا نرسیده 

بود، باید انتخابات به دور دوم کشیده 

می شد که اینکار صورت نگرفت و 

صورتجلسه امضا و تصویب شد. ما نیز 

به دنبال این اتفاق، علیه وزارت ورزش 

طرح دعوی کردیم و خواهان ابطال 

صورتجلسه امضا شده و انتخابات 

فدراسیون تکواندو شدیم.

وی تصریح کرد: نیز جلسه رسیدگی با 

حضور آقای فلاح نماینده وزارت ورزش 

و آقای نیری نماینده فدراسیون تکواندو 

در دیوان عدالت اداری برگزار شد و 

دفاعیات خود را انجام دادند. ما نیز 

به بندهای قانونی فوق استناد کردیم 

و خواستار ابطال انتخابات شدیم.

شکری تاکید کرد: در شرایط فعلی 

خواستار دستور موقت برای جلوگیری 

از صدور حکم ریاست هادی ساعی 

شدیم تا دادگاه در نهایت حکم خود 

را در این باره صادر کند. ما پیش از این 

طی صحبتی که با معاونت ریاست 

جمهوری و وزارت ورزش داشتیم 

درخواست کرده بودیم حکم ریاست 

آقای ساعی صادر نشود اما دستور 

موقت آن را باید از دیوان عدالت 

اداری درخواست می کردیم.

محمدرضا گرایی:

طلای المپیک و جهان  هم مرا به آرامش نرساند 

 ریاست هادی سادعی 
در فدراسیون تکواندو لغو می شود؟ 

خبر
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ناگفته های علی اوجیناگفته های علی اوجی

پشت پرده خائن کشی پشت پرده خائن کشی  Nakhost Honari

خود مسعود کیمیایی پیشنهاد داد نرگس محمدی در این فیلم بازی کند. کما اینکه من بودم که پیشنهاد بازی 

پولاد در این فیلم را به مسعود کیمیایی دادم...

علی اوجی با تهیه کنندگی »خائن کشی« مسعود کیمیایی نگاه ها را به خود جلب کرد...اوجی برای مخاطبان عام 

سینما احتمالا بیشتر به  واسطه بازی در کمدی های شبانه، به  خصوص ساخته های مهران مدیری شناخته می شود. 

بازیگری که از قضا این بار در فیلم کیمیایی هم نقشی دارد و گفته می شود نخستین مشارکتش با کیمیایی، بی ارتباط 

با حضور او در جایگاه تهیه کننده نیست! البته کسانی که شناخت بهتری از اوجی دارند، می دانند که او سال ها 

در عرصه موسیقی، طعم تهیه کنندگی آلبوم خوانندگانی مثل رضا یزدانی، مانی رهنما و... را چشیده  است.

_ درباره فیلم »خائن کشی« باید بگویم تجربه بسیار سختی به لحاظ تولید و البته لذتبخش به لحاظ کار بود. به 

دلیل کرونا طی صحبت هایی که با سهیل دانش اشراقی، طراح فیلم داشتیم قرار بر این شد که هیچ سقفی در 

لوکیشن های داخلی نداشته باشیم. مثلا وقتی  داخل خانه فیلمبرداری داشتیم یک سقف پارچه ای برای آن در نظر 

می گرفتیم؛ البته سرمای هوا واقعا آزاردهنده بود اما به دلیل همه گیری این بیماری تمام گروه همراهی کردند که 

فیلمبرداری با این شرایط انجام شود. تیم پزشکی هم سرکار حاضر بود، ضمن این که از سایر بچه ها دائم تست 

کرونا گرفته می شد. به لحاظ دارویی و تغذیه هم نظارت کامل به عمل می آمد. در کل تمام سعی ام را کردم که به 

بهترین شکل این گروه بالای 100نفر را هدایت کنم که خدا را شاکرم این تمهیدات موثر واقع شد و بدون هیچ 

مشکلی فیلم »خائن کشی« به سرانجام رسید.

_ من می توانم بگویم این فیلم در  سال های دهه 30 می گذرد و یکی از متفاوت ترین و درخشان ترین آثار 

کیمیایی با فضایی بی نظیر است.

_ در »خائن کشی« دکتر مصدق را داریم و فرهاد آئیش که نقش ایشان را بازی می کند و از این لحاظ  به هر حال فیلم 

رگه های سیاسی دارد  اما ترجیح می دهم قضاوت بیشتر را بر عهده مخاطبان بگذارم.

_ از مرداد 99 شروع به ساخت دکور کردیم و مسعود کیمیایی مشغول سناریو شدند. ۷0  روز هم فیلمبرداری طول 

کشید و ۲9  اسفند  99 فیلمبرداری به اتمام رسید. از بعد تعطیلات نوروز هم شروع به تدوین و پس از آن تصحیح 

رنگ و صداگذاری و ساخت موسیقی را انجام دادیم که حدودا 10 ماه طول کشید؛ بنابراین فیلم »خائن کشی« 

حدودا دو سال طول کشید تا به انتها رسید.

- لازم است در اینجا توضیح کاملی در این خصوص ارایه دهم. فیلم »خائن کشی« شش کاراکتر زن دارد که بعضی از 

آن ها پررنگ تر و بعضی کم رنگ تر هستند. نه به گفته من، بلکه به گفته بسیاری از اساتید بازیگری، نرگس محمدی، 

بازیگر مستعد و توانمند و البته محبوبی است و بالطبع برای یکی از شش کاراکتر زن این فیلم انتخاب شد  چون 

نقش فراخور ایشان بود و در جای خودش قرار گرفت.

-می گویند که مسعود کیمیایی همیشه اصرار به ایفای یکی از نقش های اصلی فیلمش توسط پولاد دارد...

من به فیلم های دیگر مسعود کیمیایی کاری ندارم. من در »خائن کشی« با مسعود کیمیایی همکاری کردم و در این 

فیلم آنچه که اتفاق افتاده را برای شما شرح می دهم. در این فیلم من پیشنهاد بازی همسرم، نرگس محمدی را به 

مسعود کیمیایی ندادم و خود ایشان بزرگواری کردند از همسرم برای بازی در این پروژه دعوت کردند  اما 90درصد 

دیگر بازیگران این فیلم ازجمله پولاد کیمیایی به پیشنهاد من بود یعنی من به مسعود کیمیایی پیشنهاد دادم 

نقش  شاهرخ  را به پولاد بسپاریم و ایشان پذیرفتند. پس از آن با پولاد وارد مذاکره شدیم و اتفاقا دیرترین بازیگری 

که به این پروژه پیوست او بود.  



نیم نگاه

6nakhostvarzeshi@yahoo.com

 در آستانه میلاد با سعادت مولی الموحدین 

حضرت علی علیه السلام، روز پدر و 

ایام پرشکوه  گرامی داشت چهل و 

سومین سالروز پیروزی شکوهمند انقلاب 

اسلامی، در ادامه سلسله گفت وگوها 

با بزرگان تاریخ انقلاب در خراسان و 

آنانی که درس، مکتب و شاگرد پروری 

را بر دنیای سیاست ترجیح دادند و 

همچنان مبارز باقی ماندند،این بار 

به سراغ مردی از جنس استقامت و 

پایداری رفتیم که علیرغم پیشنهادات 

متعدد برای به دست گرفتن مسوولیت 

های دولتی، آموزش و تعلیم را برگزید. 

برگی از خاطرات این مبارز انقلابی و 

اسطوره مقاومت در برابر شکنجه های 

ساواک، حجت الاسلام والمسلمین قاسم 

امیر پور گیلانی را با هم ورق می زنیم.

بیش از ۱۳ بار در زندان های ساواک 

گرفتار بود که 8ماه آن در زندان مشهد 

سپری شد. مرارت ها و سختی های 

بسیاری را در کارنامه مبارزاتی خود 

بردوش کشیده است و هنوز بعد از 

گذشت سال ها آثار جنایات و شکنجه ها 

بر روی بدن وی پیداست)آثار سوزاندن 

بدن و صورت وی با سیگار همچنان 

باقی است

دوستی و رفاقت دیرینه اش با مقام 

معظم رهبری به دوران قبل از انقلاب باز 

می گردد،خاطراتش را که ورق می زند 

با بیانی ساده ،شیرین و شیوا بیان می 

کند  و می گوید: قاسم امیر پور »گیلانی« 

هستم که بر اساس نامه ای  که مقام 

معظم رهبری در دوران مبارزات  برای 

پنهان کردن هویت من برای یکی از 

دوستان مرقوم فرمودند، کلمه گیلانی 

را به آخر فامیلم اضافه کردند و ازآنجا 

من به گیلانی شهرت یافتم و همین 

پسوند با پیروزی انقلاب اسلامی در 

شناسنامه من به ثبت رسید.

وی درباره نحوه آشنایی خود با مقام 

معظم رهبری می گوید: در بازگشت از 

زندان ساواک آقای دعاگو)امام جمعه 

سابق شمیرانات( آمد به حجره ام و 

گفت: امروز مهمان مهمی داری که 

باید از وی پذیرایی کنی و پای سخنانش 

بنشینی، حضرت آقا تشریف آوردند 

حجـره و در آنجا ضمن دلـداری، به 

مبازات من اشـاره کردند و از زندان 

سـوال کردند من هـم گفتـم با یک 

طلبه آشنا شدم و آدرس دادم که به 

ما ملحق شـود. بعد از ذکر نام وی، 

همگی برافروختنـد و عنوان کردند 

این شخص که گفتی جاسوس است، 

اگـر سراغ مـا را گرفـت بگـو، چـون 

خیلی زود از زندان آزاد شدم به من 

مشکوک شدند و مرا به محفل خود 

راه نمی دهند. من هم چنین کردم 

و این طلبـه بعـد از این کـه از من نا 

امید شـد، من را ترک کـرد و دوباره 

به جمع دوستان انقلابی بازگشتم .

کوچه دو متری

مبارز  این  کوچک  و  ساده  منزل 

انقلابی در منطقه کمتر برخوردار 

شهر، در کوچه دومتری و در زیرزمین 

یک منزل دوطبقه ای است و با نماز 

استیجاری،منبر رفتن و استخاره 

گرفتن امرارمعاش می کند و می گوید: 

سهم خواه انقلاب نبوده و نیستم و 

اگر مبارزاتی را هم با رژیم گذشته 

داشتم، برحسب اعتقادات و ایمانم بود 

و دلیلی ندارد به دنبال سهم خواهی 

باشم، بارها نامه های زیادی برای 

مقام معظم رهبری نوشتم و مشکلات 

اجتماعی و مدیریتی را گزارش کردم 

که همگی از سر دلسوزی بود. دلم 

نمی خواهد درخت انقلاب که با خون 

شهدا رشد و نمو پیداکرده به دست 

بدخواهان از بین برود. دشمنان و 

معاندین که شمشیر را از رو بسته 

و داعیه عدالت خواهی دارند و در 

خارج کشور زندگی مرفه برای خود 

مهیا کردند، بدانند که مردم انقلابی 

و خانواده شهدا پشت سر رهبر فرزانه 

انقلاب  ایستاده اند و همین راه را 

که بهترین است ادامه می دهند.

وی خاطرنشان کرد: حضرت امام 

خمینی رحمت الله، مسیر تاریخ را 

عوض کردند و مقام معظم رهبری 

در امتداد راه امام روحی له الفداء، 

دوران  مانند  مستحکم،  همچنان 

مبارزه در اهداف و رسالتشان بدون 

کوچکترین تغییری، مسیر انقلاب را 

می پیمایند. 

مقام  پدرانه حضرت آقا

پدری  مقام  درباره  ادامه  در  وی 

رهبرانقلاب در جامعه می گوید: مقام 

معظم رهبری بسیار دلسوزانه در برابر 

نااهلان مماشات می کنند و برخی را 

که از نظر من گناهکار هستند، تنبیه 

نمی کنند و همین صبر و مقاومت و 

مهربانی، از قدرت حکیمانه و پدرانه 

ایشان حکایت دارد، مانند پدری که 

فرزند خطاکار خود را با بیان و کلام 

شیوا مواخذه می کند، اما ما چنین 

طاقت و صبری نداریم .

دکتر شریعتی 

تصویـر قـاب گرفتـه دکـتر شریعتی 

در کنار تصاویـر حضرت امـام»ره« و 

مقـام معظـم رهبری، بـر دیـوار اتاق 

سـاده و صمیمی منـزل وی توجه ام 

را جلـب کـرد . وقتـی از وی دربـاره 

تصویر دکتر شریعتی پرسیدم گفت: 

دکتر شریعتی فردی انقلابی،باسواد 

و بسـیار محـزون بـود بـه یـاد دارم، 

وقتی یکی از طلاب جوان در زندان 

روی صورت دکتر آب دهان انداخت، 

ناراحت شدم و اعتراض کردم، دکتر 

با خونـسردی گفت: اشـکال نـدارد 

همین کـه تـا اینجـا آمده یعنـی یک 

مبارز و انقلابی است. کلمات و جملات 

دکـتر را بایـد بـا آب طلا نوشـت. وی 

می گوید»انقلابی بودن مهم نیست 

انقلابی ماندن مهم اسـت«

آخرین کلام

باید انصاف داشته باشیم، برخی از 

مبارزان راهشان را تغییر دادند و به 

بی راهه رفتند ،افترا و تهمت زدند و 

مسیر انقلاب را تغییر دادند، اما وجود 

مقام معظم رهبری  مسیر تاریک آنان را 

با نور هدایت خویش برای ما و جوانان 

با آتیه روشن و پرنور همچون پدری 

دلسوز، هادی است. بنابراین ضروری 

است همچون گذشته پیرو و رهرو 

مقام معظم رهبری باشیم  و سخنان و 

پیام های ایشان را با دل و جان گوش 

فرا دهیم و مطیع اوامر ولایت باشیم.

تا از گزند دشمنان داخلی و خارجی 

در امان باشیم.

تکنیک آنکور یا لنگر در ان.ال.پی
جوادخورشیدی

برای اینکه بتوانیم تعریف درستی از آنکور یا لنگر در ان.

ال.پی داشته باشیم و نحوه انجام تکنیک آن را بدانیم 

توجه شما را به یک داستان جلب می کنیم.

هر اتفاق یا خاطره خوب یا بد را آنکور می نامیم. آنکورها در 

ذهن ما می مانند؛ برای مثال اگر برخورد بدی با شخصی 

که کت و شلوار یشمی رنگ به تن دارد، داشته باشید هر 

گاه در جای دیگر شخصی را با کت و شلوار یشمی رنگ 

ببینید، آن آنکور بد که در ذهن شما ساخته شده یادآوری 

می شود و حال شما را بد می کند. و یا اگر در یک عروسی 

آهنگ شادی را گوش کنید و حال خوشی داشته باشید .آن 

آنکور خوب در شما ایجاد می شود و هر گاه این موسیقی 

را در جای و زمان دیگر بشنوید حال خوبی پیدا می کنید 

که آن را آنکور خوب می نامیم.

برای مثال، خانمی می گفت هرگاه از کنار فروشگاهی که 

لوازم موسیقی می فروخت رد می شوم و صدای موسیقی 

که از آنجا می آید به گوشم می رسد ناخودآگاه می ایستم 

و به آن موسیقی گوش می کنم و آرام، آرام اشکم جاری 

می شود؛ به تحقیق درباره آن پرداختم که چرا چنین اتفاقی 

برای می افتد، پس از مدتی تحقیق و مراجعه به کوچ های 

مختلف دریافتم که این آنکوری که در من شکل گرفته 

مربوط به دوران کودکی من است و آن آهنگ را مادرم 

برای من به عنوان لالایی می خواند.

آزمایش معروف ایوان پاولوف

ایوان پاولوف روانشناس رفتارگرای روسی بود و در بیشتر 

آزمایشات خود رفتار حیوانات را مورد ارزیابی قرار می داد 

یکی از آزمایشات معروف او آزمایش روی سگی بود که پوزه 

آن را سوراخ کرده بود و شیلنگی را از زیر پوزه به داخل 

دهان سنگ وارد کرده بود؛ ایوان پاولوف روی رفتارهای 

سگ در شرایط مختلف تحقیق و بررسی کرد. در آزمایش 

مذکور در زمانی که به سگ مورد غذا می داد مشاهده کرد 

که به محض استشمام بوی غذا و دیدن غذا بزاق سگ 

شروع به ترشح می کند و از شیلنگ وارد شده به دهان 

سگ خارج می شود.

پاولوف بعد از مدتی هنگامی که به سگ غذا می داد زنگی 

را هم به صدا درمی آورد؛ او در هربار و در زمان غذا دادن به 

سگ زنگ را به صدا در می آورد. صدای زنگ و دیدن غذا در 

ذهن سگ به معنای در راه بودن غذا بود؛ سگ با شنیدن 

صدای زنگ به این نتیجه رسیده بود که غذا در راه است.

شرطی شدن سگ به صدای زنگ

پس از مدتی ایوان پاولوف فقط صدای زنگ را بدون اینکه 

غذایی در کار باشد به صدا درمی آورد، پاولوف مشاهده 

کرد که در زمان به صدا درآمدن زنگ دوباره بزاق سگ 

ترشح شده و جاری می شود در این آزمایش پاولوف به این 

نتیجه رسید که سگ به صدای زنگ شرطی شده است.

شباهت سیستم عصبی پستانداران

سیستم عصبی همه پستانداران به نوعی شبیه به هم 

عمل می کنند، ذهن انسان هم عملکرد مشابهی با مغز 

سگ دارد، ذهن ما هم به صداها، رفتارها، بوها، تصاویر 

و مزه ها شرطی می شود.

بندلر و گریندر بنیان گذاران ان.ال.پی در تحقیقات 

خود به این نتیجه رسیدند که همه انسان ها منابع لازم 

برای موفقیت را در اختیار دارند، شرطی شدن هم نوعی 

منبع برای اوست.

ادامه دارد....

پژمان جمشیدی: 

بازپرس »علف زار« کاراکتری شریف است

از زندان ساواک تا دوستی با مقام معظم رهبریاز زندان ساواک تا دوستی با مقام معظم رهبری
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پژمان جمشیدی از نقشش در فیلم سینمایی »علف زار« 

گفـت و تاکیـد کـرد کـه بازپـرس »علـف زار« یکـی از 

شریف تریـن کاراکترهایی اسـت کـه از قـوه قضاییه 

در سـینمای ایران می بینیم.

پژمان جمشیدی بازیگر سینما و تلویزیون که امسال 

با دو فیلم »علف زار« و »بی مادر« در چهلمین جشنواره 

فیلم فجر حضور دارد، درباره پایان بندی فیلم سینمایی 

»علـف زار« گفـت: پایـان ایـن فیلـم تغییـر کـرده اما 

همچنان »علـف زار« فیلمی سِرپا و باکیفیت اسـت. 

همیشه درباره اصلاحاتی که بر فیلم ها صورت گرفته 

انتقاد داشـتیم اما باید بگویم که درباره »علف زار« با 

همکاری خوبی از سوی نهادهای مربوطه روبرو بودیم 

و به عنوان بازیگـر این فیلـم از همکاری های صورت 

گرفته برای اکران فیلم »علف زار« تشـکر می کنم.

جمشیدی خاطرنشان کرد: بیشتر از این نمی توانم 

دربـاره این موضـوع صحبـت کنم امـا تنها بـه دلیل 

همکاری هـای صـورت گرفتـه در جهـت اکـران این 

فیلم و حضور در جشنواره فجر تشکر می کنم چراکه 

به نظـر مـن »علـف زار« همچنـان اثـری قابل توجه و 

دیدنی اسـت.

این بازیگـر در ادامـه درباره نقشـی کـه در این فیلم 

ایفا کرده، گفت: نقشم در »علف زار« را خیلی دوست 

دارم و در جلسـاتی کـه داشـتیم هـم گفتـه ام کـه به 

نظر من یکی از شریف ترین و دوست داشـتنی ترین 

کاراکترهایـی که در سـینمای ایـران از قـوه قضاییه 

می بینیم نقـش بازپـرس در فیلم »علف زار« اسـت.

مجید خروشی
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نویسنده:نفیسهترابنده

فیلمی  به ظاهر  گرچه  آخر«  »برف 

مردانه است و تنها سه زن در فیلم 

حضور دارند؛ خورشید، زری و رعنا 

اما این زنان در پیشبرد داستان بسیار 

تأثیرگذار هستند.

فیلم »برف آخر« به کارگردانی »امیرحسین 

عسگری« و تهیه کنندگی »حسین 

مصطفوی« و سرمایه گذاری »احسان 

علیخانی« ازجمله فیلم های حاضر 

در چهلمین جشنواره فیلم فجر بود.

در اولین سکانس فیلم، یوسف )امین 

حیایی( تفنگ به دست در کمین یک 

گرگ است، پیچیدن صدای شلیک گلوله 

او در فضای سرد و ساکت کوهستان، 

نشان از شروع فیلمی پرالتهاب داشت.

قدم به قدم  و  به درستی  فیلم ساز 

معرفی  به  شتاب زدگی  به دوراز 

شخصیت های فیلمش می پردازد. 

تا نیمه های داستان، دکتر یوسف 

اطرافیانش  حرف های  به واسطه 

یک  می شود؛  معرفی  مخاطب  به 

دامپزشک متعهد و مسئول که زبان 

گاوها را می داند و برای نجات چند 

گاو به دل آتش زده و حسابی سوخته 

است. مردی که زنش او را ول کرده و 

به تنهایی روزگار می گذراند. یوسف 

بعد از آشنایی با رعنا مدنی-فعال 

محیط زیست-وارد چالش بزرگی با 

خویشتن خویش می شود؛ ماندن بر 

سر دوراهی نجات حیوانات یا کشتن 

آن ها. یوسف در این بحران به واسطه 

تجربه یک عشق حیات را انتخاب 

می کند؛ گرگی را که خودش به او 

تیر زده است، مداوا می کند، همان 

گرگی که در پایان داستان راه نجات 

را به یوسف نشان می دهد.

»برف آخر« اما تنها روایت زندگی 

یک دامپزشک نیست، فیلم ساز با 

دستمایه قرار دادن یک روستای 

کوچک به عنوان اتمسفر داستان به 

نقد باورهای غلط اجتماعی و فرهنگی 

می پردازد. باورهای اشتباهاتی که یادآور 

جامعه مردسالار گذشته ایران است 

و هنوز در روستاهای دورافتاده وجود 

دارد. خلیل با بازی درخشان مجید 

صالحی پدری است که حاضر می شود 

نعش دخترش-خوشید-را یخ زده و یا 

تکه پاره شده توسط گرگ پیدا کند 

اما مورد زخم زبان مردم قرار نگیرد. 

در طول داستان می فهمیم خورشید 

اولین دختر روستا نیست که به خاطر 

شرایط سخت و فرار از ازدواج اجباری 

ترک خانه و دیار می کند تا زندگی و 

آینده اش نابود نشود اما افسوس که 

خورشید به خوش شانسی دختر جعفر 

نیست و عاقبت تلخ او زنگ خطری 

جدی برای جامعه ای است که به زن 

و دختر به چشم یک کالا یا ماشین 

فرزنداوری نگاه می کنند، جامعه ای 

که زری-زن خلیل-قربانی دیروز این 

تفکر و خورشید قربانی امروز آن است.

فیلمی  به ظاهر  گرچه  آخر«  »برف 

مردانه است و تنها سه زن در فیلم 

حضور دارند؛ خورشید، زری و رعنا 

اما این زنان در پیشبرد داستان بسیار 

تأثیرگذار هستند. فیلم ساز در مقابل 

زنان سرخورده و ناراضی فیلم که زری 

و خورشید نماینده آن ها هستند، رعنا 

را قرار می دهد؛ زنی مستقل، بااراده و 

نترس. رعنا می آید تا تصور مردم روستا 

از مفهوم زن را تغییر دهد، مردانی که 

گرچه به ظاهر از او بدشان می آید اما در 

خلوت او را تحسین می کنند. یادمان 

بیاید در سکانسی که اکبر به دکتر 

یوسف می گوید:»این زن نترسه، اگر 

به من میدادنش دیگه هیچی از خدا 

نمی خواستم، می بردمش تو خونه در 

را هم قفل می کردم!«

رعنا فرشته نجات زندگی یوسف نیز 

می شود. او را در برابر وجدانش قرار 

می دهد، قفل دهانش را می شکند تا غم 

سنگینی را که از رفتن همسرش بر دل 

دارد، روی زمین بگذارد و دوباره عاشق 

شود. فیلم باظرافت ایجاد علاقه بین 

یوسف و رعنا به تصویر می کشد، بدون 

آنکه طرفین کلمه ای بر زبان بیاورند؛ 

یادمان بیاید سکانس را که یوسف 

دستکش های رعنا را با آرامش و لذت بو 

می کشد و یا وقتی که محتاطانه دست 

سوخته اش را به رعنا نشان می دهد، 

همان سوختگی که بنا به گفته رعنا 

باید بهش افتخار کند نه اینکه آن را 

بپوشاند. رعنا می آید تا بگوید در چنین 

جامعه ای که حرف مردم برای یک پدر 

مهم تر از جان فرزندش می شود، آدم ها 

از گرگ ها خطرناک ترند.

نگاهی به فیلم برف آخر

آدم ها خطرناک تر از گرگ ها!

 انتقاد مدیر یک سینما 
از بی عدالتی جشنواره فجر 

مدیر پردیس سینمایی برفی مشهد با انتقاد از ستاد برگزاری 

چهلمین جشنواره فیلم فجر گفت: ای کاش با در نظر گرفتن 

جمعیت شهرها عدالت میان سینماها برای اکران تمام فیلم ها 

فراهم می شد. 

ناصر روئین تن در رابطه با برگزاری نوزدهمین جشنواره فیلم فجر 

مشهد، اظهار کرد: متأسفانه فقط سه سینمای شهر مشهد سهمیه 

رایگان اکران فیلم های جشنواره را دارا بودند که این موضوع باعث 

شد سینماهای دیگر نتوانند تمام فیلم ها را اکران کنند و ما در پردیس 

سینمایی برفی توانستیم فقط 8 فیلم را اکران کنیم . ای کاش که 

ستاد برگزاری چهلمین جشنواره فیلم فجر در تهران عدالت را اجرا 

می کرد. به نظرم مساوات و تقسیم فیلم بین تمام مراکز استان ها 

عدالت نبود، بلکه عدالت این بود که بر اساس جمعیت و استقبال 

مردم هر شهر، تعداد فیلم ها و سینماهای اکران کننده بیشتر می شد. 

وی افزود: در شهر مشهد با ۳ میلیون و ۵۰۰ هزار نفر جمعیت سه 

سینما سهمیه داشتند و شهرهایی که جمعیت کمی داشتند نیز 

سه سینمای آن دارای سهمیه بودند. با توجه به این شرایط طبیعتاً 

چون در مشهد سینما هویزه و آفریقا دارای ظرفیت بیشتری بودند 

و برای حضور اهالی رسانه و هنرمندان مناسبت تر بودند، آن ها 

انتخاب شدند. مدیر پردیس سینمایی برفی در رابطه با استقبال 

مردم از فیلم های جشنواره فیلم فجر و تماشای آن در این سینما، 

بیان کرد: اگر شهر مشهد را به دو قسمت تقسیم کنیم، تقریباً تمام 

سینماها در ضلع جنوبی مشهد قرار دارند و در ضلع شمالی به غیر 

از سینما سیمرغ که در منطقه قاسم آباد است، سینما وجود ندارد. به 

همین دلیل وجود پردیس سینمایی برفی در این منطقه خود به خود 

باعث می شود که استقبال خوبی از آن صورت بگیرد. خوشبختانه 

افتتاح این سینما با برگزاری جشنواره فیلم فجر مشهد همزمان شد 

و این جشنواره باعث شد که سینما هم بیشتر معرفی شود و تمام 

فیلم ها در روز اول فروخته شد. روئین تن ادامه داد: خوشبختانه از 

روزی که پردیس سینمایی برفی افتتاح شد با استقبال خوبی روبه رو 

شد. یکی از دلایل این استقبال مرکزیت آن است که در میدان جانباز 

واقع شده است. از نکات دیگر نیز می توان به تعدد سالن ها طراحی 

متفاوت و چیدمان صندلی با فاصله و بزرگتر بودن آن ها اشاره کرد. امینهساداتحسینیزهرائی

مجید مظفری گفت: تلویزیون خانه ما نیست. تلویزیون 

خانه افرادی است که هر چهار ـ پنج سال یک بار عوض 

می شوند، پس نمی تواند خانه ما باشد. مجید مظفری 

درباره  دلایل عدم حضورش در تلویزیون توضیح داد: 

وضعیت تلویزیون به گونه ای شده و مشکلاتی پیش 

می آید که اگر آدم بیکار باشد بهتر است. اینکه مدتی 

است نیستم، دلیلش این است که متاسفانه تلویزیون 

بابت دستمزد هنرمندان مسوولیتی ندارد. من سال 

۹8 سریالی با عنوان »ایلدا« برای تلویزیون داشتم که با 

تهیه کننده قرارداد بستم و هنوز هم با من تسویه حساب 

نکرده اند! طبق قرارداد کاملا حق با من است اما هنوز 

به نتیجه نرسیده ایم.  مظفری تصریح کرد: برخی از 

تهیه کنندگان کاملا معنی و مفهوم تهیه کنندگی را بلد 

هستند ولی متاسفانه عده ای هم هستند که به این حرفه 

آشنایی ندارند و بیشتر واسطه هستند تا تهیه کننده، 

چرا منِ هنرمند باید وقت، عمر، تجربه ، سابقه و آبرویم 

را بگذارم و در سریالی بازی کنم که نتیجه اش این باشد 

که دو سال دنبال دستمزدم باشم؟

مظفری در پی همین صحبت ها درباره اینکه در چنین 

شرایطی چه پیشنهادی برای بهبود شرایط تلویزیون 

دارد؟ خاطرنشان کرد: سال هاست درباره این پیشنهادها 

صحبت شده اما متاسفانه نتیجه نداده است، پس چرا باید 

صحبت کنیم؟ یکسری مشکلات تلویزیون بنیادی هستند 

و سال هاست وجود دارند و خیلی درباره اش حرف زدیم، 

متاسفانه نتیجه ای نداشته و اگر تکرار کنیم جز اینکه 

خودمان را خسته و کوچک کنیم هیچ فایده ای ندارد. 

بازیگر مجموعه های تلویزیونی »تا صبح«، »خانه ای در 

تاریکی«، »میلیاردر« و »انقلاب زیبا« درعین حال بزرگ ترین 

معضل این روزهای تلویزیون را حضور تهیه کنندگان 

نابلد در صداوسیما عنوان کرد و گفت: به نظرم بزرگترین 

معضل تلویزیون این است که یکسری تهیه کنندگانی 

حضور دارند که اصلًا تهیه کننده نیستند.

تهیه کننده تلویزیون معنی و مفهوم خودش را دارد. 

تهیه کننده واقعی اولین کاری که می کند این است 

که حامی نوشته ای است که در دست دارد و باید سعی 

کند در کارش از افراد حرفه ای و باتجربه استفاده کند 

و درعین حال مقابل سانسورها بایستد و از خودش و 

کارش دفاع کند. متاسفانه بحث سانسورها و نگاه های 

شخصی مدیران تلویزیون جالب نیست. 

وقتی مدیری تغییر می کند، من خودم شخصا می ایستم 

ببینم عکس العمل ها و کارها چطور است؛ اینکه هدف 

مسوولان چیست، بعد آدم تصمیم بگیرد در تلویزیون 

کار بکند یا خیر؟

انتقاد تند بازیگر پیشکسوت از صداوسیما

تلویزیون دیگرخانه هنرمندان  نیست
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